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标题：客户内部控制操作规范                                                                                                                      Version #: 3B01

Letter Stating Intended Use

设定用途的声明
Subject 主题：   Import /Export Administration Act Assurance进口/出口管理行为保证
To whom this may concern:

致有关部门 ：
We hereby acknowledge that CSMC Technologies Corporation and its subsidiaries (Collectively “CSMC”) is subject to the rules and regulations of China and the United States government regarding import /export controls.  We confirm that, to the best of our knowledge, the wafers and/or any products manufactured by CSMC for us will not be used for any military applications, including nuclear and missile weapons, and that we will not ship the wafers and/or any products manufactured by CSMC to any embargoed countries or any country of concern. 

本公司在此确认知悉华润上华科技有限公司及其附属公司 (统称“CSMC”) 遵守中国和美国政府关于进口/出口控制的规则和条例。本公司确认在本公司最大的认知范围内，不会将CSMC为我司制造的晶圆 及/或任何产品用于军事用途，包括核用途及导弹武器, 并且不会把CSMC为我司制造的晶圆 及/或任何产品运往禁运国或任何相关方。
The wafers and /or products to be manufactured by CSMC (Please tick one bracket)

本公司对CSMC所提供的晶圆和/或产品的使用均(请选择其中一项）：

（       ） Require US or China export license 需要美国或中国出口许可证

（       ） Don’t require US or China export license  不需要美国或中国出口许可证

We know the related procedure herein and would cooperate with CSMC: If the wafers or products are used for any military application, CSMC would apply and get a valid export license from the US or China government, or provide the copy of the existed license to US or China government per the export control regulations required. 

本公司充分了解并将配合CSMC以下事项，即：这些晶圆或产品若是用于任何军事用途，按照美国或中国出口控制的相关规定，CSMC将需要申请并取得由美国或中国政府发出的相关有效出口许可证或提供已有出口许可证的复印件。
We acknowledge that this assurance will be honored beyond any termination of business relationship with CSMC.

本公司保证此保证书将不因本公司与CSMC商业关系的终止而失效。


___________________________
Signature 签署

Title  职 衔


___________________________
Name (printed) 签署人姓名 人(正写)                                               Date  日期
Company Name公司名称（盖章）       
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